
  
 
MAGYAR SZABAD REPÜLŐK SZÖVETSÉGE 

HUNGARIAN FREE FLYING ASSOCIATION 
 

 
JEGYZŐKÖNYVI KIVONAT 

a Magyar Szabad Repülők Szövetségének rendkívüli közgyűléséről 
 
Időpont: 2024. május 20. 18.00  
Helyszín:  Elektronikus konferencia Zoom alkalmazásával  
 
Az alapszabályunk szerint a közgyűlés meghirdetése napján érvényes taglétszámok.  
 

egyesület érvényes 
mandátum 

mandátum
jelenlét 

Az egyesületet képviselte 

AC.Hajdúszoboszló 6   
Airborne SE 88 88 megbízással: Kerekes L 
Apolló RK 3   
ASE  192 192 Szöllösi László 
Békéscsabai  SK 1   
Budai SE 3   
Easy Fly 10   
Etyeki SE 8   
Fabulon SC 10   
Fair Play 112 112 megbizással. Kerekes L 
Felhőalap SE 69   
Felhőút SE 56 56 Szabó Péter 
Felhővándor 12 12 Szilágyi Ferenc 
Fly Air SE 2   
Flymate Klub 3   
Free Air SE 119 119 Jenes Győző 
Gedeon Ferenc SRK  7   
Griff SE 68 68 Gyócsi Brigitta 
Gyöngyösi SSK     
Kamikaze SE 1   
KEMRSE 13   
Kettő SE  28 28 Éles Gábor 
Mátra Extrém SK 3   
Műegyetemi SE  7   
Napmadár SE 15   
Q Tay Fly 3   
Sirius SE 137 137 Kubicsek Attila 
Sky Escort SE 1   
Soproni SE 55 55 Bódi Ernő 
Tokaj Fly SE. 9   
Winchflyer SSE 2   
    
összesen 1043   

 
Az eredetileg meghirdetett időpontra összehívott közgyűlés 18 órakor határozatképes (1043 mandátumból jelen 
van 30 egyesületből 10 egyesület képviseletében 867 szavazat ( 83%). A közgyűlésről felvétel készül. 
 
Szavazás a közgyűlés tisztségeire: 
 
Levezető elnök: Kerekes László (nyílt szavazás, egyhangúlag megszavazva) 
Szavazat számlálás: Kerekes László (nyílt szavazás, egyhangúlag megszavazva) 
jegyzőkönyv vezető: Kerekes László (nyílt szavazás, egyhangúlag megszavazva) 
Az ülésről helyszínen jegyzőkönyvi kivonat és zoom felvétel készül.  



  
 
MAGYAR SZABAD REPÜLŐK SZÖVETSÉGE 

HUNGARIAN FREE FLYING ASSOCIATION 
 

 
Jegyzőkönyv hitelesítők:  Éles Gábor, Szabó Péter  (nyílt szavazás, egyhangúlag megszavazva) 
Mandátum vizsgálat:     Éles Gábor   (nyílt szavazás, egyhangúlag megszavazva) 
 
A közgyűlés napirendje: 
 
1. 2023 évi mérleg elfogadása 
2. Egyebek 
 

1. 2023 évi mérleg elfogadása  
 

A közgyűlés az Ellenőrző Bizottság véleményét meghallgatta, az Ellenőrző Bizottság a mérleg 
elfogadásátjavasolta, a közgyűlés nyílt egyhangú szavazással a 2023. évi mérleget elfogadta. 

 
2. Egyebek   

 
- belső auditok által feltárt hiányosságok 

 
A HFFA erőforrás gazdálkodásról szóló belső auditja hiányosságot talált a szervezet számviteli rendszere 

alkalmazásában. A HFFA kulcsszereplői, emberi erőforrásként való kiesése esetére a szövetség éves közgyűlése 
hozzon a megoldásra döntést.  
A tagszervezetek a közgyűlésig keressenek és jelöljenek személyeket, akik alkalmasak és vállalják a 
helyettesítést és az arra való felkészülést. 
 

KBSz tanfolyamra keressünk alkalmas jelentkezőket és iskolázzuk be Őket a HFFA képzési keretére. 
 

A tagszervezetek keressenek alkalmas személyeket, akik képesek és vállalják a helyettesítési 
feladatokat. 

 
A REBISz szervezeti audit feltárta, hogy a szervezetünk nem nevez meg Repülésbiztonsági 

programot. 
A közgyűlés megállapította, hogy a klubokban folyó szakmai munka önmagában is az 

(biztonságtechnikai képzések, a bevizsgálások, felszerelés rendszeres átvizsgálások, mentőernyő szimulációk 
áthajtogatások) és a szövetség szintjén megtervezett továbbképzések, balesetek elemzéséről szóló képzések, 
starthelyek folyamatos biztonsági felügyelete az SVB által, főpilótai intézkedések a repülésbiztonság érdekében, 
éves oktatói továbbképzések a Repülésbiztonsági Program részei. 
Az éves közgyűlési beszámoló: az évre meghirdetett Repülésbiztonsági Programnak felel meg. 
 
 

- Felvetődött, hogy néhányan megkerülik az éves regisztrációt és utólag regisztrálnak, gyakran 
kivárva az olcsóbb féléves regisztrációs díjakat. 
 
A közgyűlés döntése alapján a féléves regisztráció azok számára lehetséges, akik azt megelőzően 

kezdték meg a képzést és a második félévre szerzik meg az „A” jogosultságot. Hosszabb kihagyás esetén 
lehet csak indokolt, aminek megítélése a klub szakmai vezető feladata.  

 
- A pénzterv teljesítés helyzete ismertetése kapcsán a közgyűlés egyhangú nyílt szavazással elfogadta 

azt a javaslatot, hogy a féléves befizetéseket szeptember 1-től vezessük be.  
 

- Javaslat született arra nézva, hogy a HFFA-nál legyen elkülönítve támogatás a versenyekre. Azonban 
ne feltétlenül a tagság támogassa a versenyeket, hanem más forrást kell találni (pályázat, szponzor).  

 
 
 
 


